

請以正楷填妥表格，以郵寄方式寄回香港郵政信箱 514 號「華僑永亨銀行卡務中心」收或傳真至 2854 2370。為免重複申請，請勿投寄已傳真之轉換表格。

Please complete this form in BLOCK letters AND return it by mail to OCBC Wing Hang Bank Card Centre, G.P.O. Box 514, Hong Kong or fax to 2854 2370. To avoid duplication, please do not mail any conversion form that has already been faxed.

持卡人資料 Cardholder Information

持卡人姓名 _____ 日間聯絡電話 _____
 Name of Cardholder _____ Day Time Contact No. _____

換領資料 Conversion Details

請從以下信用卡賬戶扣除兌換所需之獎賞積分。
 Please deduct the required bonus points for conversion indicated below.

賬戶號碼^ Credit Card Number^	信用卡有效期 Card Expiry Date	積分兌換總數 Bonus Points to be converted
4 5 5 3 - 5 3 - -	/	
4 0 5 2 - 2 7 - -	/	
4 2 8 4 - 5 6 - -	/	
5 5 2 1 - 3 5 - -	/	
6 2 5 0 - 1 0 - -	/	

欲換領之里數* (12 積分 = 1「亞洲萬里通」里數) Number of Mile(s)* (12 Bonus Points = 1 Asia Mile)	所需扣減之總積分 Total Bonus Points to be deducted

「亞洲萬里通」會員號碼
 Asia Miles Membership No. | | | | | | | | | |

「亞洲萬里通」會員登記姓名 _____ (必須為信用卡主卡持有人)
 Asia Miles Member's Registered Name _____ must be the principal credit cardholder

^ 惟不適用於華僑永亨宏富理財VOYAGE卡。Excluding OCBC Wing Hang Premier VOYAGE Card.

* 每次轉換單位必須為1,000里數之倍數。The Asia Miles must be converted in the multiple of 1,000 miles.

聲明及簽署 Declaration and Signature

本人擬換領以上所列之「亞洲萬里通」里數及同意將此申請表上所提供的所有資料用作有關申請，並明白及同意換領申請一經華僑永亨銀行有限公司接納，所需之獎賞積分即自動從本人上述之信用卡賬戶內扣除。本人已閱讀、明白及同意遵守有關「華僑永亨飛行里程」計劃之條款及細則，並受其約束。

I hereby apply to redeem Asia Miles as listed above and consent to all relevant data as provided herein to be used for such application. I understand and agree that upon OCBC Wing Hang Bank Limited acceptance of the application in this form, the bonus points required will be deducted automatically from my Credit Card account as listed above. I confirm that I have read, understood and hereby agreed with the Terms and Conditions of "OCBC Wing Hang Travel Reward Scheme" and agree to be bound by them.

X _____ 日期 Date
 持有人簽署 Cardholder's Signature

(簽署須與閣下之信用卡簽署式樣相同 Signature should correspond with the specimen signature of your Credit Card)